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Valmistelija Tietohallintopäällikkö Juha Riekkinen: 

 
  

Tietohallinto on laatinut vuosittaisen toimenpidesuunnitelmansa kattaen 
loppuvuoden 2021 ja vuoden 2022. Toimenpidesuunnitelma tukeutuu 
tietohallintostrategiaan, jonka konkreettiset tavoitteet ovat seuraavat:  
 

- Sähköisen asioinnin tukeminen ja prosessien sujuvoittaminen   
- Tietohallinnon operatiivisen toiminnan laadullinen kehittäminen 
- Palvelualojen kehittämistoiminnan tukeminen   
- Kehittämiskohteet on ryhmitelty seuraavasti:  
- Perusinfrastruktuurihankkeet ja muut tietohallinnon kehittämis-

hankkeet (merkittävästi tietohallintoa työllistävät, ns. omat projektit)  
- Koko kaupunkia tai kaupunkeja koskevat kehityshank-

keet (tietohallinto tarjoaa tuen ja toteuttaa oman osansa 
projekteista)   

- Toimialakohtaiset kehityshankkeet (tietohallinto tarjoaa teknisen 
tuen sekä huolehtii kokonaisarkkitehtuurin toteutumisesta 
osaltaan)  

  
Toimenpidesuunnitelman ennakoitu projektimäärä on melkoinen ja yleensä 
toteumaprosentti, lukuunottamatta tietohallinnon omia hankkeita, on ollut 
suhteellisen matala. Tätä selittää erityisesti Sote-sektorin 
yhteistyöhankkeet, joiden toteutuminen edellyttää seudullisen tai 
valtakunnallisen hanketoiminnan edistymistä. Sote-irtautumiseen 2023 
alusta alkaen ei ole toimenpidesuunnitelmassa otettu kantaa, koska tietoa 
toteutustavasta ei sen tarkemmin ole.     
 
Liitteenä toimenpidesuunnitelma 2021-2022. 
 
Liite A3, KH 27.9.2021 
 
Tietohallintopäällikkö Juha Riekkinen toimii asiantuntijana kokouksessa. 

 
Esittelijä Kaupunginjohtaja 

 
Päätösehdotus Kaupunginhallitus päättää hyväksyä liitteen mukaisen 

toimenpidesuunnitelman 2021 - 2022. 
  

Kokouskäsittely Merkittiin, että tietohallintopäällikkö Juha Riekkinen oli 
asiantuntijana tämän asian käsittelyn ajan. 

 
 Merkittiin, että henkilöstön edustaja Katja Mäntylä oli läsnä 

kokouksessa asian käsittelyn ajan. 
 
Päätös Kaupunginjohtajan ehdotus hyväksyttiin. 
  


